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OUDERRAAD 
locatie Oranjeweg 
 

 

 
 

DE OUDERRAAD BEHARTIGT DE ALGEMENE BELANGEN VAN LEERLINGEN  
EN OUDERS/VERZORGERS EN FUNGEERT ALS AANSPREEKPUNT VOOR VRAGEN/OPMERKINGEN.  

HEB JE EEN VRAAG? LAAT HET ONS WETEN VIA:  
ouderraad.GLLO@pontes.nl 

Goed onderwijs, een veilige leeromgeving en ervoor zorgen dat  
de leerlingen met plezier naar school gaan. Dat is waar wij voor staan als 

ouderraad van Het Goese Lyceum Oranjeweg!  

Ons vierde overleg  
van dit schooljaar is gehouden op 18 maart. 
Plaatsvervangend rector Maarten Jiskoot  
was hierbij aanwezig. Omdat we ook al op  

30 januari overleg hadden, en er niet zoveel 
tijd tussen zit, is dit een kortere Nieuwsflits.  

 
Tijdens het overleg zijn diverse onderwerpen 

de revue gepasseerd.  
 

We hebben teruggeblikt op het 
besluitvormingsproces van de twee scenario’s 

met betrekking tot de lesduur, en de 
uiteindelijke keuze voor 45 minuten lesduur. 

 
Vervolgens hebben we gesproken over de 
cijferinzage voor ouders/verzorgers in 

Magister en welke voor-en nadelen wij hier in 
zien. Landelijk is dit een discussiepunt.  

Binnen Het Goese Lyceum is dit nog niet aan 
de orde maar wellicht in de toekomst wel. 

We hebben geadviseerd om ook de mening en 
ervaring van leerlingen hier in mee te nemen. 

 
Daarna hebben we de signaleringsbrieven 

geëvalueerd die in februari naar 
ouders/verzorgers gestuurd zijn.  

 

Vervolg  
In deze brieven werd verteld hoe de 

leerlingen er op dat moment voor stonden. 
Dit is als prettig ervaren en gaf ook  

input voor de oudergesprekken die later in  
de maand plaatsgevonden hebben. 

Wel hebben we aangegeven dat het erg 
belangrijk is hoe de mentor dit aanpakt.  

Het is fijn is als er persoonlijke informatie 
over de leerling in de signaleringsbrief staat. 

 
Verder hebben we kort gesproken over de 

jaarlijkse tevredenheidsenquête, communicatie 
over evenementen en maatschappelijke stage. 

 
Als laatste hebben we gesproken over de 

invulling van de vrijwillige ouderbijdrage aan 
de ouderraad voor dit schooljaar.  

Vorig jaar hebben we onder andere de 
voetbaltafel geschonken en hebben de 

eindexamenleerlingen een bijdrage ontvangen 
voor hun eindexamenfeest. Dit jaar hebben we 

al fruit gesponsord in de groene week en 
leveren we ook weer een bijdrage aan het 

eindexamenfeest. Heb jij nog een goed idee? 
We horen het graag via: 

ouderraad.GLLO@pontes.nl. 
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